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W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 29 lipca 2019 r.  dotyczący możliwości zamontowania

zadaszenia nad ławkami na placu Viannaya uprzejmie informuję, że obecnie w rejonie tego placu

prowadzona jest inwestycja związana z budową tras rowerowych i punktów przesiadkowych. Z uwagi

na  rozległy  zakres  prac  ingerencja  kolejnej  firmy  może  spowodować  wzajemne  utrudnienia  i

komplikacje.

 W związku w powyższym zadanie to zostanie umieszczone w projekcie budżetu na 2020 rok. 

        Burmistrz

mgr Zbigniew Szaleniec
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